
  

       

 

  Møteprotokoll 
  
Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Kommunehuset - Kommunestyresalen 
Dato: 15.05.2025 
Tidspunkt: 18:00 - 23:15 

 

 

Til stede:    
Navn Funksjon Medl. Varamedlem for 
Jan Arve Nyberg Medlem HV  
Bjørn Inge Haugset Medlem HV  
Ragnhild Løvseth Øverland Medlem KRF  
Rolf Arne Bruholt Medlem SP  
Siv Kristin Remetun Lånke Medlem HV  
Per Arild Torsen Nestleder KRF  
Tora Marie Husan Varamedlem KRF Rune Jenssen Skjolden 
Olav Aasmyr Medlem SP  
Kirsti Voll Medlem KRF  
May-Lill Eggan Medlem HV  
Arild Stene Medlem SP  
Knut Erik Kiplesund Medlem KRF  
Frode Sæter Medlem AP  
Ola Halland Medlem AP  
Inger Helene Havdal Medlem AP  
Guri Aas Skjerve Medlem SP  
Per Arne Lium Leder SP  
Olav Stavne Medlem HV  
Mari Stene-Ry Medlem SP  
Kjell Erik Berntsen Medlem AP  
Lars Brattset Medlem AP  

 

Følgende fra administrasjonen møtte:  
Navn Stilling 
Per Øivind Sundell Kommunedirektør 
Roy Fritzon Økonomisjef 
Nina Rise Oddan Kommunalsjef oppvekst 
Gerd Staverløkk Rektor barne- og ungdomsskolen 

 

Merknad i møte: 
Før møtet ble satt, underholdt et generasjonskorps/Rennebu Skolekorps 
 
Øvrige fra administrasjonen møtte: 
Oddveig Uv Værnes  -  Avdelingsleder  
Tove Aa Bruholt  -  Avdelingsleder  
Kine A Berg  -  Fagleder  
Ruth Kvam Grøtte  -  Fagleder  
Ragni G Rogogjerd  -  Fagleder 
Lene Nyhus  -  Fagleder 
Kerstin Bergenwall  -  Fagleder 
Mona Elven  -  Virksomhetsleder Barnehage. 



  

       

 

Tone K Rekstad  -  Styrer Voll barnehage 
Kristin R Dragåsøien  -  Styrer Vonheim barnehage 
Hanne Skjølsvold  -  Leder PPT 
 
Informasjon/drøfting i møtet: 
•    Informasjon fra Orkla fellesforvaltning v / Rune Krogdahl. 
•    Tjenesteområde oppvekst med orientering om tjenesten, status og utfordringer. 
•    Orientering om temadag i kommunestyret 04.06.2025 
 
Spørsmål til ordføreren:  
Etter den ordinære saksbehandlinga, svarte Ordføreren ut spørsmål fra Ap ved Ola Halland om bruk av 
Pride-flagg i kommunen. 
 
Ordføreren svarte videre ut spørsmål fra KrF ved Ragnhild Løvseth Øverland om bortfall av 
sommerjobber for ungdom.  
  
 
  
 

 

 

Møteprotokollen er godkjent i møte 
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 22/2025 Plan for kompetanse- og kvalitetsutvikling for oppvekst i Rennebu 2025-

2028 
 

 23/2025 Lokal forskrift om skolerute i Rennebu kommune for skoleåret 2025/2026  
 24/2025 Endring av vedtekter for barnehagene i Rennebu  
 25/2025 Kontrollutvalgets årsmelding 2024  
 26/2025 Navn på adresseveier  
 27/2025 Budsjettjusteringer 2025 - justering nr 1 investeringsbudsjettet  
 28/2025 Dagsturhytta  
 29/2025 Uttalelse til Jernbanedirektoratet og Trøndelag fylkeskommune - ønske om 

endring i ruteplaner for Dovrebanen og Rørosbanen fra 2027 
 

 30/2025 63/308 Godkjenning av avtale om salg - næringsareal Sandetomta  
 31/2025 Permisjon fra politiske verv ***** ***** ***** ***** ***** X 

21/2025 Eier melder, deg forteller - fra oppvekst i Rennebu 2025 2025/312 

Innstilling 

HOO tilrår kommunestyret å gjøre slikt vedtak:  

Kommunestyret slutter seg til tilstandsrapporten «Eier melder, deg forteller – fra oppvekst i Rennebu 2025». 
Barnehage- og skoleeier vil med bakgrunn i rapporten prioritere følgende utviklingsområder fra høsten 2025:  

Barnehagene:  

Livsmestring og helse  
Ledelse av kompetanseutvikling og involvering av alle ansatte. 
Tverrfaglig arbeid  
Innføring av Visma Sikker Sak Barnehage  
Rekrutteringstiltak for å øke pedagognormen 
  

Skolen:  

LK 20 – overordnet del og ny læreplan for grunnskole og videregående opplæring   
Ledelse av kompetanseutvikling 
DigSkole  
Tverrfaglig arbeid 
Ny opplæringslov  
  

AIK: 

Ny læreplan og ny opplæringslov 
Ledelse av kompetanseutvikling 
Systematisk kartlegging og dokumentasjon  
  



  

       

 

Kulturskolen:  

Metodisk kompetanse i kulturskolen 
Lederutvikling 
  

PP-tjenesten:  

Test-kompetanse  
Lederutvikling 
Ny opplæringslov 
Tverrfaglig arbeid 

Hovedutvalg for helse omsorg og oppveksts behandling av sak 10/2025 i møte den 
08.05.2025: 

Forslag 

 

Behandling 

Enstemmig som innstillingen.  

 

Vedtak 

HOO tilrår kommunestyret å gjøre slikt vedtak:  

Kommunestyret slutter seg til tilstandsrapporten «Eier melder, deg forteller – fra oppvekst i Rennebu 
2025». Barnehage- og skoleeier vil med bakgrunn i rapporten prioritere følgende utviklingsområder fra 
høsten 2025:  

Barnehagene:  

 Livsmestring og helse  

 Ledelse av kompetanseutvikling og involvering av alle ansatte. 

 Tverrfaglig arbeid  

 Innføring av Visma Sikker Sak Barnehage  

 Rekrutteringstiltak for å øke pedagognormen 

Skolen:  

 LK 20 – overordnet del og ny læreplan for grunnskole og videregående opplæring  

 Ledelse av kompetanseutvikling 

 DigSkole  

 Tverrfaglig arbeid 

 Ny opplæringslov  



  

       

 

AIK: 

 Ny læreplan og ny opplæringslov 

 Ledelse av kompetanseutvikling 

 Systematisk kartlegging og dokumentasjon  

Kulturskolen:  

 Metodisk kompetanse i kulturskolen 

 Lederutvikling 

PP-tjenesten:  

 Test-kompetanse  

 Lederutvikling 

 Ny opplæringslov 

 Tverrfaglig arbeid 

Kommunestyrets behandling av sak 21/2025 i møte den 15.05.2025: 

Forslag 

 

Behandling 

Enstemmig som innstillingen. 

 

Vedtak 

Kommunestyret slutter seg til tilstandsrapporten «Eier melder, deg forteller – fra oppvekst i Rennebu 
2025». Barnehage- og skoleeier vil med bakgrunn i rapporten prioritere følgende utviklingsområder fra 
høsten 2025: 

Barnehagene: 

 Livsmestring og helse 

 Ledelse av kompetanseutvikling og involvering av alle ansatte. 

 Tverrfaglig arbeid 

 Innføring av Visma Sikker Sak Barnehage 

 Rekrutteringstiltak for å øke pedagognormen 

  

Skolen: 

 LK 20 – overordnet del og ny læreplan for grunnskole og videregående opplæring 

 Ledelse av kompetanseutvikling 



  

       

 

 DigSkole 

 Tverrfaglig arbeid 

 Ny opplæringslov 

  

AIK: 

 Ny læreplan og ny opplæringslov 

 Ledelse av kompetanseutvikling 

 Systematisk kartlegging og dokumentasjon 
  

Kulturskolen: 

 Metodisk kompetanse i kulturskolen 

 Lederutvikling 
  

PP-tjenesten: 

 Test-kompetanse 

 Lederutvikling 

 Ny opplæringslov 

 Tverrfaglig arbeid 

22/2025 Plan for kompetanse- og kvalitetsutvikling for oppvekst i Rennebu 2025-
2028 2025/313 

Innstilling 

HOO tilrår kommunestyret å gjøre slikt vedtak:  
Kommunestyret godkjenner «Plan for kompetanse- og kvalitetsutvikling for oppvekst i Rennebu kommune 2025-
2028”. 

Følgende utviklingsområder prioriteres fra høsten 2025: 

Barnehagene:  

Livsmestring og helse  
Ledelse av kompetanseutvikling og involvering av alle ansatte 
Tverrfaglig arbeid  
Innføring av Visma Sikker Sak Barnehage 
Rekrutteringstiltak for å øke pedagognormen 
  

Skolen:  

LK20 – overordnet del og ny læreplan for grunnskole og videregående opplæring  



  

       

 

Ledelse av kompetanseutvikling. 
DigSkole 
Tverrfaglig arbeid 
Ny opplæringslov 
  

AIK: 

Ny læreplan og ny opplæringslov 
Ledelse av kompetanseutvikling 
Systematisk kartlegging og dokumentasjon 
  

Kulturskolen:  

Metodisk kompetanse i kulturskolen 
Lederutvikling 
  

PP-tjenesten:  

Test-kompetanse  
Lederutvikling 
Ny opplæringslov 
Tverrfaglig arbeid 
  

Som barnehage- og skoleeier vil kommunestyret legge til rette for og støtte ledere i oppvekst i deres utøvelse og 
ledelse av den profesjonelle utviklingen innenfor de prioriterte utviklingsområdene. 

Hovedutvalg for helse omsorg og oppveksts behandling av sak 11/2025 i møte den 
08.05.2025: 

Forslag 

 

Behandling 

Enstemmig som innstillingen.  

 

Vedtak 

HOO tilrår kommunestyret å gjøre slikt vedtak:  

Kommunestyret godkjenner «Plan for kompetanse- og kvalitetsutvikling for oppvekst i Rennebu kommune 
2025-2028”. 

Følgende utviklingsområder prioriteres fra høsten 2025: 

Barnehagene:  

 Livsmestring og helse  



  

       

 

 Ledelse av kompetanseutvikling og involvering av alle ansatte 

 Tverrfaglig arbeid  

 Innføring av Visma Sikker Sak Barnehage 

 Rekrutteringstiltak for å øke pedagognormen 

Skolen:  

 LK20 – overordnet del og ny læreplan for grunnskole og videregående opplæring  

 Ledelse av kompetanseutvikling. 

 DigSkole 

 Tverrfaglig arbeid 

 Ny opplæringslov 

AIK: 

 Ny læreplan og ny opplæringslov 

 Ledelse av kompetanseutvikling 

 Systematisk kartlegging og dokumentasjon 

Kulturskolen:  

 Metodisk kompetanse i kulturskolen 

 Lederutvikling 

PP-tjenesten:  

 Test-kompetanse  

 Lederutvikling 

 Ny opplæringslov 

 Tverrfaglig arbeid 

  

Som barnehage- og skoleeier vil kommunestyret legge til rette for og støtte ledere i oppvekst i deres 
utøvelse og ledelse av den profesjonelle utviklingen innenfor de prioriterte utviklingsområdene. 

Kommunestyrets behandling av sak 22/2025 i møte den 15.05.2025: 

Forslag 

 

Behandling 

Enstemmig som innstillingen. 

 



  

       

 

Vedtak 

Kommunestyret godkjenner «Plan for kompetanse- og kvalitetsutvikling for oppvekst i Rennebu kommune 
2025-2028”. 

Følgende utviklingsområder prioriteres fra høsten 2025: 

Barnehagene: 
• Livsmestring og helse 
• Ledelse av kompetanseutvikling og involvering av alle ansatte 
• Tverrfaglig arbeid 
• Innføring av Visma Sikker Sak Barnehage 
• Rekrutteringstiltak for å øke pedagognormen 

Skolen: 
• LK20 – overordnet del og ny læreplan for grunnskole og videregående opplæring 
• Ledelse av kompetanseutvikling. 
• DigSkole 
• Tverrfaglig arbeid 
• Ny opplæringslov 

AIK: 
• Ny læreplan og ny opplæringslov 
• Ledelse av kompetanseutvikling 
• Systematisk kartlegging og dokumentasjon 

Kulturskolen: 
• Metodisk kompetanse i kulturskolen 
• Lederutvikling 

PP-tjenesten: 
• Test-kompetanse 
• Lederutvikling 
• Ny opplæringslov 
• Tverrfaglig arbeid 

Som barnehage- og skoleeier vil kommunestyret legge til rette for og støtte ledere i oppvekst i deres 
utøvelse og ledelse av den profesjonelle utviklingen innenfor de prioriterte utviklingsområdene. 
  

23/2025 Lokal forskrift om skolerute i Rennebu kommune for skoleåret 2025/2026 
2024/1423 

Innstilling 

Forskrift om skolerute for skoleåret 2025-2026 vedtas og gjøres gjeldende fra 01.08.25.  

Kommunestyrets behandling av sak 2/2025 i møte den 30.01.2025: 

Forslag 

 

Behandling 



  

       

 

Saken ble utsatt.  

 

Vedtak 

Saken ble utsatt.  

Kommunestyrets behandling av sak 23/2025 i møte den 15.05.2025: 

Forslag 

 

Behandling 

Enstemmig som innstillingen. 

 

Vedtak 

Forskrift om skolerute for skoleåret 2025-2026 vedtas og gjøres gjeldende fra 01.08.25. 

24/2025 Endring av vedtekter for barnehagene i Rennebu 2025/617 

Innstilling 

HOO tilrår kommunestyret å gjøre følgende vedtak: 

Kommunestyret vedtar reviderte vedtekter for barnehagene i Rennebu kommune. 

Hovedutvalg for helse omsorg og oppveksts behandling av sak 13/2025 i møte den 
08.05.2025: 

Forslag 

 

Behandling 

Enstemmig som innstillingen.  

 

Vedtak 

HOO tilrår kommunestyret å gjøre følgende vedtak: 

Kommunestyret vedtar reviderte vedtekter for barnehagene i Rennebu kommune. 

Kommunestyrets behandling av sak 24/2025 i møte den 15.05.2025: 

Forslag 



  

       

 

 

Behandling 

Enstemmig som innstillingen. 

 

Vedtak 

Kommunestyret vedtar reviderte vedtekter for barnehagene i Rennebu kommune. 

25/2025 Kontrollutvalgets årsmelding 2024 2025/572 

Innstilling 

Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding for 2024, til orientering. 

  

  

Vedlegg 

1 Kontrollutvalgets årsmelding 2024 

2 Sak fra kontrollutvalget til behandling i kommunestyret 

Kommunestyrets behandling av sak 25/2025 i møte den 15.05.2025: 

Forslag 

 

Behandling 

Enstemmig som innstillingen. 

 

Vedtak 

Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding for 2024, til orientering. 

26/2025 Navn på adresseveier 2025/449 

Innstilling 

Kommunestyret gjør vedtak om navn på følgende adresseveier i Rennebu kommune: 
  

Veinr Stedsnavneutvalgets 
innstilling 

Forslagsstiller Språkrådets 
tilbakemelding 

Stedsnavneutvalgets 
merknader 



  

       

 

7196 Bjørkliveien Vei-/grunneier Ingen merknader.  
Bjørklia er eneste 
godkjente skrivemåte i 
Sentralt 
stedsnavnregister 
(SSR) for bruksnavnet 
som utgjør forleddet 
her, og bortfall av 
bestemt endelse i 
sammensetning 
(Bjørkli-) er i samsvar 
med vanlig 
navnelaging. 

  

7210 Hølubekken Grunneier Ingen merknader. 
Hølubekken er eneste 
godkjente skrivemåte 
for naturnavnet i SSR. 

  

7211 Nedre Sørøyan Grunneierne Ingen merknader. 
Navnet Sørøyan er 
ikke registrert i SSR, 
men kommunen 
opplyser at navnet er 
kjent og brukt lokalt, 
og det er også 
registrert i 
Herredsregisteret 
(registreringer fra 1945 
og 1979). 

  

7212 Midtre Sørøyan Grunneierne Ingen merknader. 
Samme som nr 7211. 

  

7213 Østre Sørøyan Grunneierne Ingen merknader. 
Samme som nr 7211. 

  

7214 Storvollveien Grunneierne Ingen merknader. 
Storvollan er vedtatt 
skrivemåte for 
gårdsnavnet som 
utgjør forleddet her, og 
bortfall av bestemt 
endelse i 
sammensetning 
(Storvoll-) er i samsvar 
med vanlig 
navnelaging. 

  

7215 Hallandsåsveien Vei-/grunneier Ingen merknader. 
Hallandsåsen er eneste 
godkjente skrivemåte i 
SSR for naturnavnet 
som utgjør forleddet 

  



  

       

 

her, og bortfall av 
bestemt endelse i 
sammensetning 
(Hallandsås-) er i 
samsvar med vanlig 
navnelaging. 

7216 Nordre Myrslættet Grunneier ønsket 
Nordre Myrslettet 

Naturnavnet som 
ligger til grunn for 
dette adressenavnet, er 
i SSR registrert med 
Myrslættet som eneste 
godkjente skrivemåte. 
Skrivemåten av 
adressenavnet må 
dermed bli Nordre 
Myrslættet. 
Kommunen skriver at 
«e» er brukt 
tilsvarende andre 
steder i kommunen, 
men dette stemmer 
ikke. Det finnes noen 
få forekomster av -
slettet i SSR, men 
disse skrivemåtene er 
enten registrert som 
avslått eller ikke 
tilrådd. 

Vedtatte navneformer 
skal benyttes ifølge 
Lov om stadnamn, og 
veinavnet må da bli 
Nordre Myrslættet. 

7217 Skamferhåggån Stedsnavneutvalget 
forslo Håggån 

Ingen merknader til 
skrivemåten, men 
siden denne veien går 
til bruket 
Skamferhåggån (som 
ser ut til å være eneste 
adressat langs veien), 
bør kommunen 
vurdere om 
Skamferhåggån blir 
mer presist som 
adressenavn enn bare 
Håggån. 

Utvalget er enig i 
innspillet fra 
Språkrådet. 

7218 Vestre Sørøyan Grunneierne Ingen merknader. 
Samme som nr 7211. 

  

7219 Nertjønnveien Hytteeiere ved 
Nertjønna 

Ingen merknader. 
Nertjønna er vedtatt 
skrivemåte for 
naturnavnet som utgjør 
forleddet her 
(samlevedtak for 

  



  

       

 

navneleddet -tjønna), 
og bortfall av bestemt 
endelse i 
sammensetning 
(Nertjønn-) er i 
samsvar med vanlig 
navnelaging. 

7220 Vestre Gammelveien Stedsnavneutvalget Ingen merknader Ifølge lokal tilhørighet, 
er Gammelveien navnet 
som lokalbefolkningen 
og hytteeierne bruker 
på hele denne gamle 
veileden mellom 
Nåverdalen og Innset. 
Veien er ikke kjørbar 
hele veien gjennom, og 
må deles opp i østre og 
vestre del, når samme 
veinavn skal benyttes. 

7221 Østre Gammelveien Stedsnaveutvalget Ingen merknader Samme merknad som 
vei 7220. 

7222 Flåmorka Stedsnaveutvalget Ingen merknader Flåsætra er allerede 
brukt som navn på vei 
på Nerskogen og kan 
ikke benyttes her. Et 
alternativ er 
Flåsæterveien, men 
dette er også for likt, og 
bør unngås. 

  

Kommunestyrets behandling av sak 26/2025 i møte den 15.05.2025: 

Forslag 

 

Behandling 

Enstemmig som innstillingen. 

 

Vedtak 

 

  



  

       

 

Kommunestyret gjør vedtak om navn på følgende adresseveier i Rennebu kommune: 
  

Veinr Stedsnavneutvalgets 
innstilling 

Forslagsstiller Språkrådets 
tilbakemelding 

Stedsnavneutvalgets 
merknader 

7196 Bjørkliveien Vei-/grunneier Ingen merknader.  
Bjørklia er eneste 
godkjente skrivemåte i 
Sentralt 
stedsnavnregister 
(SSR) for bruksnavnet 
som utgjør forleddet 
her, og bortfall av 
bestemt endelse i 
sammensetning 
(Bjørkli-) er i samsvar 
med vanlig 
navnelaging. 

  

7210 Hølubekken Grunneier Ingen merknader. 
Hølubekken er eneste 
godkjente skrivemåte 
for naturnavnet i SSR. 

  

7211 Nedre Sørøyan Grunneierne Ingen merknader. 
Navnet Sørøyan er 
ikke registrert i SSR, 
men kommunen 
opplyser at navnet er 
kjent og brukt lokalt, 
og det er også 
registrert i 
Herredsregisteret 
(registreringer fra 1945 
og 1979). 

  

7212 Midtre Sørøyan Grunneierne Ingen merknader. 
Samme som nr 7211. 

  

7213 Østre Sørøyan Grunneierne Ingen merknader. 
Samme som nr 7211. 

  

7214 Storvollveien Grunneierne Ingen merknader. 
Storvollan er vedtatt 
skrivemåte for 
gårdsnavnet som 
utgjør forleddet her, og 
bortfall av bestemt 
endelse i 
sammensetning 
(Storvoll-) er i samsvar 
med vanlig 
navnelaging. 

  



  

       

 

7215 Hallandsåsveien Vei-/grunneier Ingen merknader. 
Hallandsåsen er eneste 
godkjente skrivemåte i 
SSR for naturnavnet 
som utgjør forleddet 
her, og bortfall av 
bestemt endelse i 
sammensetning 
(Hallandsås-) er i 
samsvar med vanlig 
navnelaging. 

  

7216 Nordre Myrslættet Grunneier ønsket 
Nordre Myrslettet 

Naturnavnet som 
ligger til grunn for 
dette adressenavnet, er 
i SSR registrert med 
Myrslættet som eneste 
godkjente skrivemåte. 
Skrivemåten av 
adressenavnet må 
dermed bli Nordre 
Myrslættet. 
Kommunen skriver at 
«e» er brukt 
tilsvarende andre 
steder i kommunen, 
men dette stemmer 
ikke. Det finnes noen 
få forekomster av -
slettet i SSR, men 
disse skrivemåtene er 
enten registrert som 
avslått eller ikke 
tilrådd. 

Vedtatte navneformer 
skal benyttes ifølge 
Lov om stadnamn, og 
veinavnet må da bli 
Nordre Myrslættet. 

7217 Skamferhåggån Stedsnavneutvalget 
forslo Håggån 

Ingen merknader til 
skrivemåten, men 
siden denne veien går 
til bruket 
Skamferhåggån (som 
ser ut til å være eneste 
adressat langs veien), 
bør kommunen 
vurdere om 
Skamferhåggån blir 
mer presist som 
adressenavn enn bare 
Håggån. 

Utvalget er enig i 
innspillet fra 
Språkrådet. 

7218 Vestre Sørøyan Grunneierne Ingen merknader. 
Samme som nr 7211. 

  



  

       

 

7219 Nertjønnveien Hytteeiere ved 
Nertjønna 

Ingen merknader. 
Nertjønna er vedtatt 
skrivemåte for 
naturnavnet som utgjør 
forleddet her 
(samlevedtak for 
navneleddet -tjønna), 
og bortfall av bestemt 
endelse i 
sammensetning 
(Nertjønn-) er i 
samsvar med vanlig 
navnelaging. 

  

7220 Vestre Gammelveien Stedsnavneutvalget Ingen merknader Ifølge lokal tilhørighet, 
er Gammelveien navnet 
som lokalbefolkningen 
og hytteeierne bruker 
på hele denne gamle 
veileden mellom 
Nåverdalen og Innset. 
Veien er ikke kjørbar 
hele veien gjennom, og 
må deles opp i østre og 
vestre del, når samme 
veinavn skal benyttes. 

7221 Østre Gammelveien Stedsnaveutvalget Ingen merknader Samme merknad som 
vei 7220. 

7222 Flåmorka Stedsnaveutvalget Ingen merknader Flåsætra er allerede 
brukt som navn på vei 
på Nerskogen og kan 
ikke benyttes her. Et 
alternativ er 
Flåsæterveien, men 
dette er også for likt, og 
bør unngås. 

  

27/2025 Budsjettjusteringer 2025 - justering nr 1 investeringsbudsjettet 2025/672 

Innstilling 

  

 Forslag til vedtak: 

1)Investeringsbudsjettet for 2025 justeres som følger: 

  



  

       

 

Økt utgiftsramme:  Oppr.bud Endring Nytt bud 
Egenandel enøkmidler Løkkjbakkveien 0 1 500 1 500 
Økt ramme Løkkjbakkveien 0 1 500 1 500 
Mulighetsstudie Joveien 0 100 100 

        
Økt inntektsramme:        
Salg boligtomter 0 -2 000 -2 000 
Salg boliger/andre bygg 0 -1 100 -1 100 

        
Sum netto endring inklusive mva 0 0 0 

Beløp i hele kr. 1 000,- 

  

2)Ombyggingsprosjekt knyttet til samlokalisering av omsorgsboligene i Løkkjbakkveien og Joveien endres, slik 
at boligen i Løkkjbakkveien bygges om for å fristille boligen i Joveien.  

  

3)Kommunedirektøren rapporterer fortløpende til formannskapet om mulighetsstudien for boligen i Joveien.  

  

4)Kommunedirektøren gis fullmakt til tekniske justeringer av investeringsbudsjettet som følge av vedtaket. 

Kommunestyrets behandling av sak 27/2025 i møte den 15.05.2025: 

Forslag 

 

Behandling 

Enstemmig som innstillingen. 

 

Vedtak 

 

  

1)Investeringsbudsjettet for 2025 justeres som følger: 

  

Økt utgiftsramme:  Oppr.bud Endring Nytt bud 
Egenandel enøkmidler Løkkjbakkveien 0 1 500 1 500 
Økt ramme Løkkjbakkveien 0 1 500 1 500 



  

       

 

Mulighetsstudie Joveien 0 100 100 
        

Økt inntektsramme:        
Salg boligtomter 0 -2 000 -2 000 
Salg boliger/andre bygg 0 -1 100 -1 100 

        
Sum netto endring inklusive mva 0 0 0 

Beløp i hele kr. 1 000,- 

  

2)Ombyggingsprosjekt knyttet til samlokalisering av omsorgsboligene i Løkkjbakkveien og Joveien endres, slik 
at boligen i Løkkjbakkveien bygges om for å fristille boligen i Joveien.  

  

3)Kommunedirektøren rapporterer fortløpende til formannskapet om mulighetsstudien for boligen i Joveien.  

  

4)Kommunedirektøren gis fullmakt til tekniske justeringer av investeringsbudsjettet som følge av vedtaket. 

28/2025 Dagsturhytta 2024/194 

Innstilling 

Rennebu kommune fortsetter å være del av prosjektet, men ber om overflytting til senere gruppe. Ny sak legges 
frem for kommunestyret i løpet av 2027. 

Kommunestyrets behandling av sak 28/2025 i møte den 15.05.2025: 

Forslag 

 

Bjørn Inge Haugset Under behandlingen fremmet Bjørn Inge Haugset følgende forslag på 
vegne av Felleslista H/V: 

Rennebu kommune trekker seg fra prosjekt «Dagsturhytta». 

 

Behandling 

Under behandlinga fremmet Olav Stavne følgende protokolltilførsel: 
«For plasseringsalternativ Holshøgda viser saksframstilliga at tomteområdet er i flyttelei. Dette stemmer 
ikke. Det presiseres også at tomteforslaget ikke ligger i et primærområde for reinbeiting, området har 
status som null-område og sekundærområde.»   

  



  

       

 

Innstillinga tatt til votering opp mot Haugsets forslag. Ved votering fikk innstillinga 15 stemmer, 
Felleslistas forslag fikk 6 stemmer. Representantene for Felleslista samt representanten Inger Helene 
Havdal stemte for Felleslistas forslag, de øvrige stemte for innstillingen.  

Innstillingen ble vedtatt. 

  

 

Vedtak 

Rennebu kommune fortsetter å være del av prosjektet, men ber om overflytting til senere gruppe. Ny sak 
legges frem for kommunestyret i løpet av 2027. 

29/2025 Uttalelse til Jernbanedirektoratet og Trøndelag fylkeskommune - ønske 
om endring i ruteplaner for Dovrebanen og Rørosbanen fra 2027 2025/676 

Innstilling 

Rennebu kommunestyre støtter uttalelsen fra Trøndelag Sør IKPR om ønsket endring i ruteplaner for Dovrebanen 
og Rørosbanen fra 2027. 

Kommunestyrets behandling av sak 29/2025 i møte den 15.05.2025: 

Forslag 

 

Behandling 

Under møtet framkom at enkelte punkter i uttalelsen ikke er korrekte. Ordfører gis fullmakt til redaksjonell 
korrigering av disse. 

 
Enstemmig som innstillingen. 
  

 

Vedtak 

Rennebu kommunestyre støtter uttalelsen fra Trøndelag Sør IKPR om ønsket endring i ruteplaner for 
Dovrebanen og Rørosbanen fra 2027. 

 
Foretrukne løsninger for ruteplan for Dovrebanen og Rørosbanen 2026 
  

Dovrebanen/Trønderbanen 

På Dovrebanen vil det være viktig å få flere avganger/ankomster på Trønderbanen. Pr. i dag er det kun 
en avgang fra Oppdal tidlig om morgenen.  Trønderbanen er det beste alternativet for pendlere da toget 
stopper på Marienborg og tilpasset de som jobber på St.Olav. På grunn av litt tidlig avgang fra Trondheim 



  

       

 

for fjerntog, er det et sterkt ønske om at Trønderbanen som i dag stopper på Støren på ettermiddagen, 
kan kjøre til Oppdal. 
  
Oppdal og Berkåk stasjon har grener ut til sidene som gjør at toget kan brukes mere.  Oppdal med gren 
mot Sunndal, og Berkåk med gren mot Orkland og Møre.  Det kan også vurderes stopp på Ulsberg, da 
det er gren til Kvikne/Tynset der.  Kan også nevne at det i disse dager startes anleggsarbeid på Berkåk 
med bygging av ny E6 mot Soknedal.  Trolig vil strekningen Berkåk-Ulsberg bygges etter hvert, slik at vi 
vil få en anleggsperiode på mange år.  Mange anleggsarbeidere vil bruke toget til pendling i 14 dagers 
turnus. Et viktig punkt er alle fritidsboligene/hyttene som er i Oppdal og Rennebu, pr. d. ca. 6500, vi ser 
for oss at dette er en gruppe som fremover vil bruke toget mere ved bedre tilgjengelighet. Ser at parkerte 
biler på Berkåk stasjon øker, og med bedre frekvens vil helt sikkert trafikken på jernbanen øke. 
  
Dovrebanen er jo allerede elektrifisert, det må derfor være fornuftig å legge til rette for mere bruk av 
strekningen Oppdal-Trondheim.  Videre kan denne endringen av frekvens og et bedre tilbud til reisende, 
gjøres uten innkjøp av nytt materiell, og gjennomføres med eksisterende togsett. 

Vårt foretrukne alternativ for Dovrebanen/Trønderbanen: 

 Forlenge tog 438 til å gå til Oppdal med avgang fra Trondheim kl.15.44. I dag går toget på 
strekningen Steinkjer-Støren. 

 Forlenge tog 425 med avgang fra Oppdal kl. 05.02 og ankomst Trondheim 07.11 Per i dag går 
toget på strekningen Støren- Steinkjer.  

  
Om mulig vil vi gjerne også ha med alternativ: 

 Tog 440 med avgang 16.45 fra Trondheim, forlenges til Oppdal.  

  

Rørosbanen 

Flere av togene som i dag turnerer på strekningen Røros - Hamar har sin start eller endestasjon på 
Røros. Og da enten snur tog på Røros og venter for ny oppsatt rute på nevnte strekning, eller står natten 
over for å ha utgangsstasjon fra Røros påfølgende morgenen. 
  
Vi opplever som kommuner at vi stadig blir trukket nærmere Trondheim i mange sammenhenger, og vi 
vet fra engasjement lokalt at folk ønsker å bruke toget. Det er også å bemerke at Røros regionen har en 
stor fritidsbebyggelse og et stort reiseliv. Røros er også en stor møte- og konferanse destinasjon med 
mye reisende. Med flere muligheter for kollektivreise med enkle grep gir også større muligheter også til 
regionen fra Trondheim. Og kollektivtrafikk er av storsamfunnet en helt klart ønsket måte å avvikle 
behovet for reise. 
  
Her har vi da undret på om disse togene kunne vært brukt videre ned til Støren, da det både er kapasitet 
på strekningen og at tilgjengelig materiell kan benyttes. 
Dette er en enkel mulighet til å øke kollektivtilbudet fra Røros i retning Trondheim med nesten en 
fordobling av dagens tilbud! 
Dvs. et enkelt grep for et langt bedre tilbud for de reisende, som toget er til for. 
  
SJ Norge har siden fulgt opp med å utarbeide forslag alternative ruteplaner fra og med 2026, som kan 
utføres med dagens togmateriell som ligger vedlagt. 

 
Vårt foretrukne alternativ for Rørosbanen: 



  

       

 

 Forlenge tog 2381 som i dag kjører Hamar-Røros med ankomst Røros kl. 11:37, til Støren. 
Ankomst Støren ca. kl. 13:30, overgang til tog 43 Oslo-Trondheim med avgang Støren kl. 13:54 
og ankomst Trondheim S kl. 14:40.  

 Forlenge tog 2390 som i dag kjører Røros-Hamar med avgang Røros kl. 16:19, fra Støren. 
Avgang Støren ca. kl. 14:39, overgang fra tog 46 Trondheim-Oslo med avgang Trondheim S kl. 
13:06 og ankomst Støren kl. 13:53. 
  

30/2025 63/308 Godkjenning av avtale om salg - næringsareal Sandetomta 
2024/582 

Innstilling 

Kommunestyret godkjenner utkast til tilleggsavtale, Rennebu kommune og Kraftlaget Eiendomsutvikling AS.  

  

  

Vedlegg 

1 UTKAST - møtereferat 

2 UTKAST - Tilleggsavtale Rennebu kommune og Kraftlaget Eiendomsutvikling 

  

Kommunestyrets behandling av sak 30/2025 i møte den 15.05.2025: 

Forslag 

 

Behandling 

Enstemmig som innstillingen. 

 

Vedtak 

Kommunestyret godkjenner utkast til tilleggsavtale, Rennebu kommune og Kraftlaget Eiendomsutvikling 
AS. 

31/2025 Permisjon fra politiske verv ***** ***** ***** ***** ***** 2025/229 

 


